

# Choice Theory Online!

*Shifting The Way You See The World*

Engage yourself in the online self-learning process for a total of approximately 45 hours over a 12 to 14-week period. Participants complete each of the 9 modules at their own pace, and are required to meet set deadlines to be ready for the face-to-face online live sessions throughout the training.

Participation in the face-to-face online sessions with the approved instructor by William Glasser International Inc. (approx. 90 minutes each): The main objective of these live online sessions is to give the participants teaching points on Choice Theory and how to put into practice what they have learned in the modules.

## Next Classes!

To register and for more information:  
[choicetheoryonline.com](http://choicetheoryonline.com)

For questions, please contact us:  
[choices@thekeyassociates.ca](mailto:choices@thekeyassociates.ca)

# Théorie du choix en ligne!

*Changer votre perception du monde*

Processus d'auto-apprentissage en ligne pour un total d'environ 45 heures sur une période de 12 à 14 semaines. Les participants complètent chaque module à leur propre rythme, et sont tenus de respecter les délais fixés pour être prêts pour les sessions en direct en face à face tout au long de la formation.

Participation aux sessions en ligne avec l'instructeur approuvé par William Glasser International Inc. (environ 90 minutes chacune): L'objectif principal de ces sessions en ligne en direct est de donner aux participants des points d'enseignement sur la Théorie du choix et sur la manière de mettre en pratique ce qu'ils ont appris dans les modules.

## Formations à venir!

Pour plus d'information :  
[www.theorieduchoixenligne.com](http://www.theorieduchoixenligne.com)

Vous avez une question? Écrivez-nous à :  
[choices@thekeyassociates.ca](mailto:choices@thekeyassociates.ca)

